
                                                ZŠ a MŠ Vinařice. VI. ulice 165, 273 07 

ZÁPIS  č. 1/ šk. rok 2015/2016 

Schůze dne 13. 10.  2015 

Přítomní: Plochová, Horová,  Feřtek, Kaiser, omluven: Rolinec  

Jednání řídila: Plochová 

Program schůze :    

1. Schválení výroční zprávy  

2. Volba nového člena školské rady z řad rodičů 

3. Akce školy 

4. Různé 

 

Zpráva:                                                                                                                                                         

1. Výroční zpráva byla projednána a schválena školskou radou. 

2. Po přestupu Tomáše Luptáka není ve školské radě paní Luptáková, je nutno doplnit 

člena z řad rodičů. Proběhnou volby, podklady připraví R. Plochová 

3. Akce školy 

11. – 16. 10. 2015 – 40 žáků pojede do Anglie na jazykově-vzdělávací kurz  

17. 12. 2015 – Zpívání pod vánočním stromečkem 

17. – 22. 1. 2016 – Lyžařský kurz – Šumava, Zadov, hotel Olympia  

MŠ – květen 2016 ŠvP – Hojsova Stráž 

4. Různé 

Stále je v řešení oplocení hřiště před MŠ, které je požadováno již opakovaně. Pan Feřtek toto 

téma otevřel na jednání obecního zastupitelstva. Zatím bez výsledku. Většina zastupitelů 

z obce je proti, chybí argumenty proč ano. 

Tělesná výchova – na školním pozemku se staví doskočiště, rodiče by si přáli při hodinách TV 

více základní pohybové motoriky, více cvičit na nářadí, apod. 

Mateřská škola by si přála více knih pro děti. 



Diskuze na téma – ozvučení a organizace školních akcí: 

Loňské zpívání pod vánočním stromečkem - akce se líbila – rodiče debatovali nad možností 

osvětlení a vymezení prostoru pro zpívající děti, kam by nevstupovali rodiče.  

Zahradní akademie – možnost lepšího ozvučení, popř. zda je nutné, aby děti, které zpívají, 

doprovázela hudba z reproduktorů a jen pár dětí zpívalo na mikrofon. Děti jsou schopné to 

uzpívat samy, bez pomoci reproduktorů.  

 

Usnesení: 

1. Rada se sejde dle potřeby, nejpozději v lednu 2016 

2. Zvolení nového člena školské rady z řad rodičů 

3. Pan Feřtek bude stále apelovat na obci oplocení dětského hřiště 

 

 

Zapsala: Radka Plochová 

   


